



IN DEINEN ARMEN

I DINE HÆNDER / IN YOUR ARMS



Samanou A. Sahlstrøm, 1982 in Frankreich geboren, machte 2011 seinen Abschluss an der Dänischen Filmhochschule mit dem Kurzfilm „Les Amours Perdus“. „In Deinen Armen“ ist sein erster Langfilm. Er lebt und arbeitet in Dänemark.

Samanou A. Sahlstrøm was born in 1982 in France. In 2011, he graduated from the Danish film school with the thesis short "Les Amours Perdus". "In Your Arms" (NFL 2015) is his first feature. He lives and works in Denmark.

The feature debut of director Samanou A. Sahlstrøm. This German-Danish co-production was named best Nordic film at the 2015 Göteborg Film Festival. Young nurse Maria lives an isolated life in Copenhagen, in the constant search for freedom and emotional release. She has a special relationship to her patient Niels, who has a terminal illness and lives in the nursing home where Maria works. Like his nurse, Niels keeps the world around him at a distance. When his family rejects his request to die with dignity, he asks Maria to accompany him to Switzerland, where he can get professional support to end his life in a manner of his choosing. Niels and Maria set out on an intense journey together, which will not only bring them closer together, it will also help them to come to terms with their dreams of life, death and everything in between.

Das Spielfilmdebüt von Regisseur Sahlstrøm, eine deutsch-dänische Koproduktion, wurde 2015 beim Filmfestival in Göteborg als Bester Nordischer Film gekürt. Die junge Krankenschwester Maria lebt ein zurückgezogenes Leben in Kopenhagen, immer auf der Suche nach Freiheit und emotionaler Erlösung. Ein besonderes Verhältnis hat sie zu ihrem Patienten Niels, der an einer tödlichen Krankheit leidet und in Marias Pflegeheim lebt. Wie sie geht er zu der Welt, die ihn umgibt, auf Distanz. Als Niels' Familie seinen Wunsch zu sterben verweigert, bittet er Maria, ihn in die Schweiz zu begleiten, um seinem Leben mit professioneller Unterstützung ein selbstbestimmtes Ende zu setzen. Gemeinsam begeben sich Maria und Niels auf eine intensive Reise, die sie nicht nur einander näher bringt, sondern die ihnen hilft, sich ihren Träumen vom Leben, Sterben und allem, was dazwischen liegt, zu stellen.

Dänemark, DE, CH 2015, 88 Min., OF, engl. UT

R: Samanou A. Sahlstrøm B: Samanou A. Sahlstrøm K: Brian C. Petersen D: Lisa Carlehed (Maria), Peter Plaugborg (Niels), Johanna Wokalek (Julia) P: Sara Namer, Tamtam Film WS: ANTIPODE Sales & Distribution

Mi 4. 11.
19:15h
CS7